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                                                         Referat bestyrelsesmøde 26/1 – 2020 

 

• Projektet med rensning af dræn kører stadig. Spuling påbegyndt, men det viser sig nu, at der også 
er problemer med regnvandsbrønde / dræn og vi går nu i gang med at kortlægge disse, så de kan 
komme i med projektet. 

 

• Trailere volder stadig problemer igen og vi får fortsat henvendelser herom. 
 

• Vejene har fået en tur, men på grund af den megen nedbør kommer problemerne igen. Vejene får 
en tur igen i løbet af foråret.  
 

• Udstykning af fællesarealerne pågår stadig og bolden ligger ved ny udstykning af konkursboets 
resterende grunde. Bestyrelsen har via landinspektør givet forslag til opdeling. 

 

• Vedligeholdelsesplan og budget for 2020, som fremlægges på kommende generalforsamling, er 
drøftet og udarbejdet, og regnskab for 2019 gennemgået. 

 
• Grundejerforeningen kommer på grund af de tilbageførte hensættelser til ejendomsskat ud med 

stort overskud, hvor det som tidligere meddelt vil blive drøftet på kommende generalforsamling, 
hvordan beløbet skal anvendes. 

 


